
KRAPINSKO-ZAGORSKA ŽUPANIJA 

Osnovna škola  Vladimr Nazor  Budinščina 

KLASA: 007-04/23-02/1 

URBROJ: 2140-60-23-1 

Budinščina, 8.2.2023. 

 

Z A P I S N I K  

s 21. sjednice Školskog odbora održane  

8.2.2023. godine u 9:00 sati  

u prostorijama MŠ  Budinščina  

 

                                
NAZOČNI:  Biserka Pučak, Jadranka Plantak, Ivana Novosel, Željko Zozoli, Ivana  Zajec,  

                      Nela Kurtanjek,tajnica- Dijana Margetić, voditelj računovodstva –Ivan Zrilić,    

                      ravnateljica – Renata  Kreber-Mikšaj 

NENAZOČNI: Vesna Svrtan 

PREDSJEDAVAJUĆA:  Biserka Pučak, predsjednica Školskog odbora 

ZAPISNIČAR: Dijana  Margetić-tajnica škole 

                                   

 Predsjedavajuća je pozdravila sve prisutne i predložila  sljedeći dnevni red: 

  

D N E V N I   R E D: 

 

1. Prihvaćanje zapisnika s 17.,18.,19. i 20.sjednice Školskog odbora. 

2. Donošenje Financijskog izvješća škole za 2022.godinu.   

3. Davanje suglasnosti za primanje u radni odnos učitelja geografije prema objavljenom 

natječaju. 

4. Davanje suglasnosti za promjenu ugovora o radu Đurđe Pavliček 

5. Donošenje izmjena Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave robe, radova i 

usluga.  

6. Pitanja i prijedlozi.   

    

 Dnevni red je jednoglasno prihvaćen.  

  

 Točka 1.  

ZAKLJUČAK:  

Zapisnici  s 17.,18.,19. i 20.  sjednice prihvaćaju se jednoglasno.  

 

ZAKLJUČAK: 

Jednoglasno se donosi Financijsko izvješće škole za 2022. godinu.   

Nakon druge točke sjednicu je napustio voditelj računovodstva.  

 

 

 



Točka 3. 

ZAKLJUČAK:  

 Jednoglasno se daje suglasnost za primanje u radni odnos Dine Lesjaka na radno 

mjesto učitelja geografije s punim radnim vremenom i do povratka učiteljice Andreje 

Janković na rad.    

Točka 4. 

  

ZAKLJUČAK:  

Jednoglasno se daje suglasnost za promjenu ugovora o radu Đurđe Pavliček zbog 

prelaska s radnog mjesta spremačice škole na radno mjesto kuharice škole. 

 

Točka 5. 

 

ZAKLJUČAK:  

 

Jednoglasno se donosi novi Pravilnik o provedbi postupaka jednostavne nabave robe, 

radova i usluga.  

 

Točka 6.  

 

 Ravnateljica je upoznala članove odbora s zahtjevom za očitovanje kojeg je dobila na 

svoj privatni mail od voditelja računovodstva Ivana Zrilića koji smatra da radi poslove za koje 

nije plaćen i koji  nisu u opisu njegovog radnog mjesta (projekti »Smart bizz..., Baltazar, 

Zalogajček, Školska shema...) 

Na kraju je zaključeno da će ravnateljica zatražiti pomoć osnivača, a za sada dok nema 

službenog zahtjeva, neće se donositi nikakav zaključak te bi situaciju dogovorno trebalo riješiti.   

 

Budući da nije više bilo pitanja, sjednica je završena u 10:35 sati.  

 

 

         ZAPISNIČAR                                                                      PREDSJEDNICA                   

                                                                                                  ŠKOLSKOG   ODBORA  

 

        Dijana  Margetić                                                                        Biserka  Pučak 


